
Referat formøte FAU - 28.04.2023
Teams kl 0845-1000

Tilstede: 
Ole Marius Worren (rektor) ,Hege Wingaard (FAU-leder).

Referat fra FAU møte 02.mai. 2023

Møtet ble avholdt i aulaen i tidsrommet kl 1830-1930.

Skolen informerer:
1. Gjenglemt tøy på skolen:

Veldig mye tøy igjen til tross for at skolen nå har lagt ut gjenglemt tøy i

allmenningen og gjort det tilgjengelig utover ettermiddagen ved hjelp av

tilsynsvakten. Alt ble tatt bilde av og lagt ut på Vigilo. Nå er det samlet i

sekker og satt i gangen utenfor gymnastikksalen inntil det blir hentet.

2. Kvalitetsoppfølgingsmøte 24.mai:
FAU har et oppdrag inn til møtet. FAu leder stiller.

Møtet dreier seg om FAU sin analyse av elevundersøkelsen og

foreldreundersøkelsen.

● Hvilken vei går utviklingen?

● Hva viser resultatene?

● Ser vi en trend?

● Hvordan arbeider skolen med…?

● Hva kan vi (foreldre) bidra med?

Litt tanker for FAU i denne sammenhengen:

● FAU er talsperson for alle foreldrene på skolen

● Hvordan kan vi få inn flere stemmer

● Hvordan kan vi legge til rette for å være representativ?



3. Kvalitetsutviklingsplan:
Det handler om Bergensskolene fokus på læring i skolen. Målet med

planen er å hjelpe skolen til å jobbe med alle de planene og føringene

som er knyttet til skolen, eksempelvis fagfornyelsen,

barnekonvensjonen. Hele planen knytter seg opp mot de som jobber i

skolen, men det er med elevene som fokus. Mange har forventninger til

skolen, og denne planen skal hjelpe skolen å systematisere arbeidet

rundt det.

Det er noen tiltak skolen skal jobbe med frem til 2027.

- Elevmedvirkning

- Digitale ferdigheter.

- Profesjonsfellesskapet - hvordan skolen utvikler

seg i fellesskap i profesjon. Det skal gå gjennom

hele planperioden.

Skolen kan velge hvilke to tiltak de skal starte med, og de ble

enstemmig enig om å ha fokus på elevmedvirkning i tillegg til

profesjonsfellesskapet.

-

4. Skolefotografering:
Skolen har byttet til Lima skolefoto. Da får vi katalog gratis til alle elever

og ansatte. Fotografering skal foregå 1-8.sept.

5. Små elever er blitt observert under Straume bro:
Rektor skal ta en prat med elevene fra 1-4.trinn. Fortelle barna hva

som er farlig med strømmen under broen.Samtidig informere foreldre

og oppfordre foreldre til å prate med barna. Barna er små og har dårlig

konsekvensanalyse.



6. Plan for kartlegging av skjermtid på skolen og SFO:
Skolen skal gjøre en analyse av hva som gjøres, hvordan skjermtiden

brukes. Spisetiden er definert som undervisningstid, men skolen setter

ikke inn de samme ressursene her som en vanlig skoletime. Skolen

bruker minst mulig læringsressursen inn i den settingen, ettersom

skolen har mer nytte av å bruke de ressursene på andre områder.

Skolen er enig i at det handler om å lære seg å spise innenfor vanlige

normer. Lærerne som er ansvarlige for den tiden må få være med på

prosessen og påvirke.

Diskusjon i FAU:
Barna i barnehagen spiser maten sin uten å se på skjerm, hvorfor

legge opp til noe annet på skolen? Holder det ikke at barna bare

spiser sammen, er ikke det pedagogisk innhold nok? Er det noe barn

trenger nå så er det å lære å spise uten å se på skjerm. Barna trenger

ikke vente til “hjertetimen” for å lære å være sosiale. Kan man bruke

mer ressurser på spisetid og mindre skjem?

Hvor blir det av belønningen hvis de alltid får se film på SFO på

fredagen?

Det settes krav om at det skal være undervisningsopplegg, men det

skal ikke brukes noen ressurser på det? Det bør være en

variasjon.Skolen er enig i at endring må til.

Nye saker fra FAU:

Hva er FAUs innstilling til mobilbruk?

På denne skolen anmoder FAU at barna venter med mobil til 4.trinn.

Dersom barna trenger å ringe etter skoletid er telefonklokke

foretrukket. For sosiale medier gjelder anbefalte aldersgrenser.



Flere ungdomsskoler har startet en pilot på mobilfri skole. Kan dette

gjøres på barneskole også?

Slåtthaug skole har sendt ut melding i vigilo og bedt om foreldres

godkjenning på at de tar inn telefonene. Dette fungerer veldig godt her.

Hvorfor ikke bare legge en god vane på barneskolen med mobilfri

skolehverdag, som da lett videreføres til ungdomsskolen. Det at

mobilen skal være avslått i sekken gjennom skoledagen er ikke godt

nok. Enkelte barn tør for eksempel ikke å dusje i 6. og 7.trinn fordi de

er redde for å bli tatt bilde av.

Hva er konsekvensene for å bli tatt i å bruke mobilen på skolen?

De større barna kan lett vise ting til de yngre barna som de ikke trenger

å se. Man kan ha så mye begrensninger man bare vil på sitt eget barns

telefon, men det hjelper lite når andre barn viser innhold de ikke bør se.

Dette kan selvsagt skje til og fra skolen, men skolen kan i hvert fall

begrense det til at det ikke skal skje i skoletiden.

Svar fra skolen:
Regelverket er klart, mobilen skal være avslått i sekken.Rektor mener

at skolen står ansvarlig for telefonene med en gang det samles inn av

skolen. Dette er et foreldreansvar som ikke kan legges over på skolen.

Skolen ønsker å få etatens jurister til å gjøre en vurdering av hvor langt

ansvaret strekker seg i forhold til erstatning og til å tvinge eleven til å

legge fra seg mobiltelefonen.

Noen skoler gjør ting på egen risiko. Skolen ønsker å høre om det er

noen føringer på hva andre skoler gjør.



Gruppevis orientering:

Trafikkgruppen:

Det er kommet inn en bekymringsmelding på Grimstadkrysset igjen. Det

blir ikke gjort noen med dette krysset siden det skal flyttes/utbedres på

sikt. Kommunen er enig i at det er et farlig kryss, og foreslår en

alternativ skolevei gjennom HELE Søreide. Det er en lang og kronglete

rute som ikke egner seg spesielt for en 6 åring. Trafikkgruppen sender

søknad til fylkeskommunen om utbedring. Minste ønske er at det

kommer opp varselskilt om at dette er en skolevei.

Kick off 1.nov.2022 Trygg trafikk stilte på skolen og politiet. Politiet

utførte alkotest i rundkjøringen og sjekket belter. De fleste av barna

kommer med refleks. Elevrådet syntes denne dagen var stor stas.De

har laget en film om refleksbruk.

Elevrådet tar seg av tellingene i november og FAU tar januar. Det ble gitt

ut pizza som premie etter desember, men avtalen var egentlig at vi
skulle vente med premien til slutten på januar. Da ble det is i premie

for 4. og 5.trinn i januar.

Det er blitt rettet bekymring rundt trafikkbildet på Søreide ettersom det er

så mye utbygging ift fartsgrense opp mot skolen på Ytrebygdsvegen og

ift den kommende ungdomsskole. I sommer hørte trafikkgruppen med

fylkeskommunen og de hadde gjort en del fartsmålinger på veien. Det

var ingenting som tydet på at det var høy fart, de holdt rundt 40-45km/t.

De vil gjøre en ny vurdering senere med tanke på at det er stor

utbygging i området.

Trafikkgruppens medlemmer:

Manaf Karim: manaf.al-kayssi@outlook.com

Åshild Rostad Enes: aashild_r1@hotmail.com

mailto:manaf.al-kayssi@outlook.com


Linn Rossevold: linnrossevold@gmail.com

Rebecca Ljosland: rebekka.ljosland@gmail.com

Skolebyggruppen:

Skolen ønsker å endre på lokalene. Lærerne skal få komme med forslag

til hvordan de ønsker lokalene kan endres til fordel for et bedre

læringsmiljø. Dette er en prosess som vil ta lang tid.

Gruppens medlemmer:

Joar Vevle: joarvevle@gmail.com

Natteravnsgruppen:

En foreldrerepresentant fra 5.trinn må velges inn som natteravn.

Starter etter påsken. Søreide har godt rykte på seg for å delta på ravning.

Rektor har undersøkt med personalet om de har hørt noe i elevgruppen

angående utfordringer Fanatorget/Sandsli. Er det Søreide sine elever

som henger i disse områdene? Ikke noen lærere som har fått med seg

noe angående dette. Antar at det er ungdomskole barn. En del

barn/ungedommer henger i den nye gapahuken i Akasia barnehagen

Søreide. Barnehagen oppfordrer barn/foreldre til å bruke barnehagen på

ettermiddag kveld for å hindre at det blir en samlingsplass/ hærverk ect.

Cecilie Thorsø blir med på opplæring videre. Vakter for våren blir lagt ut.

Gruppens medlemmer:

Hilde Underhaug: hildeunderhaug@gmail.com

mailto:linnrossevold@gmail.com
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Kari Lise Rydland Sandvik: klr@equinor.com

Cecilie Thorsø: Cecilie.thorso@tide.no

Ingrid Frønsdal: ifroensdal@yahoo.no

Kultur og aktivitet:

Hjelper til under julemarkedet 30.nov.

De som var med å arrangere julemarked 2022 har laget en

erfaringsrapport slik at det blir litt lettere for de som skal arrangere i

2023.

Er det noen kommende skoleturneringer skolen/enkelte trinn kunne

deltatt på?

Gruppens medlemmer:

Ketil Djurhuus ketild@gmail.com

Jan Roger Klakegg jrklakegg@hotmail.com

Frieda Gjøsund:friedagv@hotmail.com

Silje Aarefjord: Arefjord.silje@gmail.com
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SFO gruppen:

Jobber med å få til gratis aktivitetstilbud i SFO tiden, og har nå fått til en

avtale med Søråshøgda sjakklubb. Informasjon er sendt ut til alle

foreldre på Vigilo.

SFO har startet med sjakk-kurs. Uke 6 for 3. og 4. trinn, med 2 grupper

(en time på hver).

SFO har fått til en avtale med Ytrebygda Basketballklubb. Starter fra uke

11. Gratis kurs for alle elevene som ønsker å melde seg på fra 1-4.trinn .

Gruppens medlemmer i FAU har lurt på oppgavene til SFO gruppen.

-Jobbe med saker som kommer inn fra foreldre relatert til SFO

- Være i dialog med SFO, hva kan vi bidra med? Når

basketballtilbudet er ferdig, hvilke andre aktiviteter har vi etter

det? Ta initiativ til nye samarbeidspartnere.

- Jobbe for et noe utvidet tilbud til barna som lar seg gjennomføre

innenfor de rammene SFO setter. Få inn aktører som ønsker å

rekruttere barn til aktivitet, eks dans, musikk, drama, ballspill etc.

Forutsetningen er at det skal være gratis tilbud.

Mulig vi kan ha mindre antall personer i SFO gruppen og flere i

andre grupper der det trengs.

SAK fra FAU meldt inn til SFO :

19.04.23

- Generelt problem på SFO er at det er litt mye egenlek

uten tilsyn av voksen, spesielt på fotballbanen. Mye

krangling på forballbanen. Uenighet om hvem som skal

være der, f eks at det egentlig er 3.trinn sin tur å ha banen,

men 4.trinn kommer likevel.



- Det er også kommet inn en forespørsel om det er mulig å

sende hjem barna på egenhånd på et tidligere tidspunkt på

langdagene. Per nå er vel første mulige tid å sende de

hjem kl 1430. Kunne det vært mulig å ha kl 1330 som et

alternativ på langdagene?

Gruppens medlemmer:

Gry S Haaland: gry.haaland@gmail.com

Christine Hope: christinehope_87@hotmail.com

Birgitte Eikemo: birgitte.eikemo@gmail.com

Bjørg Hauge Spjeld bjorn.spjeld@dnb.no

17.mai gruppen:

Er i gang med planleggingen av neste års 17.mai. Fordelt ut

hovedansvar. Lager PDF fil i år. Kommer ikke til å trykke programbladet,

det blir for dyrt.

Gruppens medlemmer:

Jimmy Uldal: jimmyuldal@gmail.com

Hege Wingaard: hege.wingaard@gmail.com

Silvi Linn F. Kleiven: silvi_linn@hotmail.com

Camilla N. Berentsen: caberntsen@gmail.com
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Ros Mari Gaundal: rosmarit@gmail.com

Helene Kristina Aarvold: helenekri@hotmail.com

Trivselsgruppen:

Avtale med barnevakten. Booke dag til høsten, 6000,- satt av i

budsjettet. FAU vil prioritere 4.trinn. sammen med foreldre. FAU må

sette en dag slik at det ordens ift. til overtid hos lærerne og elever.

Barnevakten har ulike opplegg, blant annet kveldsskole for 4.trinn og

foreldre på høsten.

Unge studenter fra barnevakten kan komme i skoletiden for å prate om

nettvett til 7.trinn.Prate om skjermtid, sosiale medier, spilling, digital

mobbing, aldersgrenser etc.

Temakveld for foreldre 1-3. Kan gjerne kombineres med foreldremøte på

høsten.

En annen mulighet var et kurs som heter digital oppstart der lærerne

også deltar og presenteres skolens digitale praksis.

Trivselsgruppen medlemmer:

Gunn Mette Grimen: gmgrime@equinor.com

May Elin Jacobsen: mayelin.jacobsen@gmail.com

Referent: Hege Wingaard

mailto:gmgrime@equinor.com
mailto:mayelin.jacobsen@gmail.com

